基督教宣道會錦綉幼兒學校通告 (第21 / 22-66A號)

有關幼小班成長感恩會安排事宜

敬啟者:

本校於 2022 年 7 月 6 日(星期三)舉行幼小班成長感恩會,現特函誠邀各家長踴躍出席。有意參與活動之家長,敬請填妥回條於 2022 年 6 月 30 日(星期四)前交回班主任。因應疫情關係,每位學生只邀請 1 位家長或親屬出席。以上各項,敬請家長垂注。幼小班成長感恩會詳細如下:

日 期:	2022 年 7 月 6 日(星期三)
地 點:	E 座大堂
時 間:	上幼小仁愛: 上午 10 時 45 分至 11 時 45 分
	下幼小良善:下午3時至4時
活動內容:	1. 祈禱
	2. 幼兒獻唱
	3. 幼兒向家長及老師致敬
	4. 家長心聲
	5. 大合照
備註:	學生按原有時間回校上課及放學

此 致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼兒學校



期:

2022年6月27日

		回	條						
敬覆者:									
本人為	(_)之家長	出席	/ 不出席	2022 年	7月6	3 日
(星期三)舉行幼小班成長感恩會。									
此 覆									
基督教宣道會錦綉幼兒學校									

家長簽署: 日

基督教宣道會錦綉幼稚園通告 (第21 / 22-66B號)

有關幼兒班成長感恩會安排事宜

敬啟者:

本校於 2022 年 7 月 7 日(星期四)舉行幼兒班成長感恩會,現特函誠邀各家長踴躍出席。有意參與活動之家長,敬請填妥回條於 2022 年 6 月 30 日(星期四)前交回班主任。因應疫情關係,每位學生只邀請 1 位家長或親屬出席。以上各項,敬請家長垂注。幼兒班成長感恩會詳細如下:

日 期	2022 年 7 月 7 日(星期四)	
班 別	時 間	地點
上全幼仁愛班	上午9時15分至10時15分	D座大堂
上全幼喜樂班	上午10時30分至11時30分	
上全幼和平班	上午 9 時 15 分至 10 時 15 分	E 座大堂
上全幼良善班	上午10時30分至11時30分	

活動內容:

- 1. 祈禱
- 2. 幼兒獻唱
- 3. 幼兒向家長及老師致敬
- 4. 家長心聲
- 5. 大合照

備註:學生按原有時間回校上課及放學

此 致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園



2022年6月27日

		回	條						
敬覆者:									
本人為	_(_)之家長	出席	/ 不出席	2022 年	7月	7日
(星期四)舉行幼兒班成長感恩會。									
此 覆									
基督教宣道會錦綉幼稚園									
		家長祭署	:		Ħ	祖日:			

基督教宣道會錦綉幼稚園通告 (第21 / 22-66C號)

有關低班成長感恩會安排事宜

敬啟者:

本校於 2022 年 7 月 8 日(星期五)舉行低班成長感恩會,現特函誠邀各家長踴躍出席。有意參與活動之家長,敬請填妥回條於 2022 年 6 月 30 日(星期四)前交回班主任。因應疫情關係,每位學生只邀請 1 位家長或親屬出席。以上各項,敬請家長垂注。低班成長感恩會詳細如下:

日 期	2022 年 7 月 8 日(星期五)			
班別	時 間	地點		
上低仁愛班	上午9時15分至10時15分	D座大堂		
上全低喜樂班	上午10時30分至11時30分			
下低良善班	下午3時至4時			
上全低和平班	上午 9 時 15 分至 10 時 15 分	E 座大堂		

活動內容:

- 1. 祈禱
- 2. 幼兒獻唱
- 3. 幼兒向家長及老師致敬
- 4. 家長心聲
- 5. 大合照

備註:學生按原有時間回校上課及放學

此 致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園

校長: <u>株场美</u> 啟 林琼美

2022年6月27日

		回	<u>条</u>								
敬覆者:											
本人為	(_)之家長	出席	/ :	不出席	2022	年 7	月	8日
(星期五)舉行低班成長感恩會。											
此 覆											
基督教宣道會錦綉幼稚園											
		家長答罢:			Я		姐:				

C. & M. A. Fairview Park Nursery School Notice(21/22-66A) The arrangement of the N class growth gratitude meeting

27th June, 2022

Dear Parents:

Our school will hold a N class growth gratitude meeting on 6th July,2022 (Wednesday). Parents are invited to attend. Parents who are interested in participating in the activity, please complete the reply slip and return it to the class teacher before 30th June, 2022 (Thursday). Due to the epidemic, each student will only invite one parent or relative to attend. All of the above, please pay attention to the parents. The details of the N class growth gratitude meeting are as follows:

Date:	6 th July, 2022 (Wednesday)
Venue:	Lobby, Block E
Time:	N1L class: 10:45 am to 11:45 am
	N1G class: 3:00pm to 4:00pm
Content:	1. Pray
	2. Children sing
	3. Children pay tribute to parents and teachers
	4. Parents' feelings
	5. Large group photo
Remarks:	Students will go back to school and leave school at the original time

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-66B) The arrangement of the K1 class growth gratitude meeting

27th June, 2022

Dear Parents:

Our school will hold a K1 class growth gratitude meeting on 7th July,2022 (Thursday). Parents are invited to attend. Parents who are interested in participating in the activity, please complete the reply slip and return it to the class teacher before 30th June, 2022 (Thursday). Due to the epidemic, each student will only invite one parent or relative to attend. All of the above, please pay attention to the parents. The details of the K1 class growth gratitude meeting are as follows:

	3 8	3
Date:	7 th July, 2022 (Thursday)	
Class	Time:	Venue:
K1L	9:15am to 10:15am	Lobby, Block D
K1J	10:30am to 11:30am	
K1P	9:15am to 10:15am	Lobby, Block E
K1G	10:30am to 11:30am	

Content:

- 1. Pray
- 2. Children sing
- 3. Children pay tribute to parents and teachers
- 4. Parents' feelings
- 5. Large group photo

Remarks: Students will go back to school and leave school at the original time

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-66C) The arrangement of the K2 class growth gratitude meeting

27th June, 2022

Dear Parents:

Our school will hold a K2 class growth gratitude meeting on 8th July,2022 (Friday). Parents are invited to attend. Parents who are interested in participating in the activity, please complete the reply slip and return it to the class teacher before 30th June, 2022 (Thursday). Due to the epidemic, each student will only invite one parent or relative to attend. All of the above, please pay attention to the parents. The details of the K2 class growth gratitude meeting are as follows:

	3 3	3
Date:	8 th July, 2022 (Friday)	
Class	Time:	Venue:
K2L	9:15am to 10:15am	Lobby, Block D
К2Ј	10:30am to 11:30am	
K2G	3:00pm to 4:00pm	
K2P	10:30am to 11:30am	Lobby, Block E

Content:

- 1. Pray
- 2. Children sing
- 3. Children pay tribute to parents and teachers
- 4. Parents' feelings
- 5. Large group photo

Remarks: Students will go back to school and leave school at the original time